
 

Esimene kokkupuude golfi ga oli mul ligi 
20 aastat tagasi. Aktiivselt mänginud ma 
nii kaua aga pole. Oma mänguoskust olen 

teadlikult püüdnud parandada viimasel kahel 
aastal. 

Golf on unikaalne. Ma ei oska nimetada 
ühtegi teist spordiala, kus oleks nii palju 
erinevaid nõudeid. Vajalik on hea füüsiline vorm, 
vastupidavus, tehnika, ausus ja otsustusvõime. Ma 
samastan golfi  äriga. Suuremas osas mängudes 
tuleb otsuseid langetada välkkiirelt, golfi s on 
aga peaaegu enne iga lööki piisavalt aega, et 
kaaluda erinevaid riske. 

Olen endale seadnud eesmärgiks käia 
mängimas kaks korda nädalas, see aasta on aga 
kukkunud välja nii, et olen väljakule jõudnud 
kaks korda kuus. Mängimas meeldib mulle käia 
Otepääl, Niitväljal ja Jõelähtmel. Saaremaale 
tuleb ka peagi vahva väljak. Teiste tase on 
natukene kehvem.  

Golf on igas mõttes võitlus iseendaga. Ka 
selles osas, kuhu võistlustele söandatakse 
minna. Mina isiklikult tippvõistlustele praegu 
veel minna ei julge. 

Talvel, kui suusalund pole, tuleb minna 
golfi väljakuid otsima Eestist väljapoole. Golf on 
eluviis – kui kord meeldima hakkab, siis saadab 
ta sind kogu elu. 

Golfi juurde sattusin sõprade õhutusel 
aastal 2005. Praegu olen tüüpiline 
tervisesportlane, tegelen sellega paar 

korda nädalas. Golf on nagu elu ise, kunagi ei 
tea, kuidas läheb. Sammud väljakule parimate 
plaanidega ja ebaõnnestud täielikult või siis 
lähed halva kõhutundega, aga tuleb parim 
mäng. 

Ma nimetaksin golfi  kepikõnni erivormiks, 
kus eesmärk on ikka naabrimehele ja sõbrale 
ära teha. See on väga hea vaheldus, aitab 
töömõtted 4–5 tunniks peast ära saada. 
Orienteerumises, millega ma ka tegelen, seda 
rõõmu ei ole, tööasjad ketravad paratamatult 
peas. 

Olen mänginud kõikidel Eesti väljakutel, kõik 
nad on head ja eripärased. Ei eelistaks neist 
ühtegi. Eks koduklubis ole kõige soodsam, 
aga enamasti valin kohti ikka aja, rahakoti 
ja võimaluste järgi. Kui Eestis jõuavad kätte 
kaks kõige jubedamat nädalat – detsembri ja 
märtsi esimene nädal –, oleme käinud väikse 
grupiga ka Costa del Solis mängimas. 

Üldiselt lõpeb hooaeg minu jaoks oktoobris, 
kui ilmad muutuvad juba väga sombuseks. Siis 
jätan golfi koti keldrisse ja võtan välja alles 
aprillis, kui just vahepeal kuhugi välismaale 
sõitmist pole. 

Cardo Remmel on seadnud 
eesmärgiks mängida golfi  

kaks korda nädalas. 

Alar Vasemägi võrdleb
 golfi  eluga – kunagi ei tea, 

kuidas läheb. 


